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Hei, nå har elevene fra Eidsbakkane gått på skolen i nesten tre uker. Det som er blitt observert i 
forhold til stien, er at de elevene som bor på den delen av byggefeltet møtes ved lekeparken og 
sykler ned til gamle Eide skole og sykler videre på sykkel og - gangstien forbi Coop Extra. 
Det vi har observert, i skogen og på stien, er lekende barn som bruker skogen aktivt som 
lekeplass på ettermiddagen. Rollelek, spikking, balansering og bruk av kroppen i ulendt terreng, 
noe som er viktig for barn i utvikling. 
Jeg håper fremdeles at det er mulig å ombestemme seg, og heller bruke pengene på noe mer 
fornuftig, evt snakke med Fau på Stangaland skole og bruke penger på å trygge skoleveien der de 
har lagt inn krav. 
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